

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES IMPOTS

N° 000072 MINFI/DGI/LR/L

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Site web: www.impots.cm

Numéro vert : 82 00

Yaoundé, le 16 AVR 2024

COMMUNIQUE RADIO ET PRESSE

Le Ministre des Finances informe les contribuables que le délai de transmission électronique des déclarations statistiques et fiscales (DSF) et de paiement des soldes d'impôts de fin d'exercice y afférent pour le compte de l'exercice 2023, initialement fixé au 15 avril, est prorogé au 24 avril 2024, pour les contribuables relevant des Centres des Impôts des Moyennes Entreprises (CIME) et des Centres Spécialisés des Impôts (CSIPLI, CSI-EPA).

Les contribuables concernés sont par conséquent invités à respecter l'échéance de paiement des soldes fixée au 24 avril 2024, afin d'éviter les désagréments qu'engendrerait la mise en œuvre des sanctions pour défaut de paiement.

Toutefois, le Ministre des Finances précise que la prorogation ci-dessus ne concerne pas les déclarations mensuelles de versements spontanés qui, elles, demeurent attendues au plus tard le 15 avril 2024.

Le Ministre des Finances compte sur le civisme fiscal de tous.

**.POUR LE MINISTRE
LE MINISTRE DÉLÉGUÉ**



Yaouba Abdoulaye

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTÈRE DES FINANCES

DIRECTION GÉNÉRALE DES IMPÔTS

000072 N° MINFI/DGI/LRI/L

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF TAXATION

Site web: www.impots.cm
Numéro vert : 82 00

Yaoundé, the 10 AVR 2024

PRESS RELEASE

The Minister of Finance informs taxpayers that the deadline for electronically filing statistical and tax returns (STR) and paying the corresponding end-of-year tax balances for the 2023 fiscal year, initially set for April 15, has been extended to April 24, 2024, for taxpayers under the Medium-Sized Taxpayer Office (MTO) and Specialized Tax Offices.

The taxpayers concerned are therefore invited to respect the deadline for payment of the said tax balances set for 24 April 2024, in order to avoid any sanctions.

However, the Minister of Finance specifies that the above extension does not concern the monthly declarations of spontaneous payments, which are still due by 15 April 2024.

The Minister of Finance is counting on the compliance of all.

POUR LE MINISTRE
LE MINISTRE DÉLÉGUÉ



Yaouba Abdoulaye